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متن پرسش

سلام استاد در مورد قطعنامه 598 توضیح دهید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این از طاقت من بیرون است. مصاحبههایی در این مورد شده به آن

مصاحبهها از جمله مصاحبه با آقای محسن رضایی رجوع فرماد. بنده مختصر آن مصاحبه را دارم که

خدمتتان ارسال می کنم .موفق باشید. سؤال: جناب آقای سرلشکرمحسن رضایی با توجه به اینکه

جنابعالی در طول جنگ فرماندهی سپاه را به عهده داشتید و تقریباً در جریان تصمیمگیریها در رابطه

با جنگ بودید، بفرماد درست است که امام خمینی(رحمتااللهعلیه) معتقد بودند بعد از فتح

خرمشهر ما دیگر جنگ را ادامه ندهیم و سایرین بر ادامه جنگ اسرار داشتند؟ جواب : هرگز چنین نبود،

بلکه بعد از فتح خرمشهر ابهاماتی به وجود آمد. در جلسهای که آقای ظهیرنژاد و مقام معظم رهبری و

آقای رفسنجانی و احمدآقا و آقای موسوی اردبیلی بودند، امام سؤال کردند شما برای چه میخواهید از

مرز جلوتر بروید؟ عدهای گفتند: اگر ما از مرز برویم کناراروند رود آنجا میتوانیم دفاع کنیم و در اینجا

که هستیم امکان دفاع از خود را نداریم. عدهای گفتند: ما هنوز هیچی دستمان نیامده. امام

استدلالها را گوش کردند ، بعد فرمودند: خیلی خوب پس آماده میشویم از مرز برویم آن طرف مرز.

امام مخالف ادامه دفاع نبودند، بلکه میخواستند حدّ تصمیم و جدّیت ما را ببینند و بعد خودشان

تصمیم گرفتند و در واقع آن جمع در محضر امام یک امتحان پس دادند و اصلاً افراد حاضر چنین

نبودند که اگر امام نظری داشته باشند قصد مخالفت داشته باشند. و از طرفی بعد از فتح خرمشهر

پیشنهاد آتش بس یعنی دادن فرصت به دشمن برای بازیابی قدرت از دست رفتهاش. ( مصاحبه

توسط هفتهنامه شلمچه شماره 37 در اول مرداد سال 77 انجام شده). دشمن نباید حس کند که این

سرزمین را میتواند هر لحظه دلش خواست اشغال و هر موقع که دلش خواست برود در خطوط مرزی

بایستد و اعلام آتش کند و همین نپذیرفتن آتش بس تحمیلی بعد از خرمشهر موجب شد که دشمن

درک کند هزینه تجاوز به کشور اسلامی ایران بسیار بالاست و نمیشود پس از حمله هروقت خواستند

اراده خود را بر ما تحمیل کنند.


